
ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO SUR 

N.º de Acta 04 / 2021

Carácter de la Sesión Ordinaria

Fecha de la Sesión 27 – abril - 2021

Hora inicio / fin 20:00 h.

Lugar Telemática

ASISTENTES:

PRESIDENTA 

Dña. MARIA ISABEL GRANERO MOYA

VOCALES

Concejal  designados por Grupos Políticos Municipales

Dña. PATRICIA PUERTA BARBERÁ      Grupo Municipal PSOE

Vecinos designados por Grupos Políticos Municipales

D. MANUEL PEGUEROLES BELMONTE Grupo Municipal PSOE

D. FRANCESC MEZQUITA  PATUEL Grupo Municipal COMPROMIS

Personas designadas por Alcaldía

Dña. EVA LIDÓN BARREDA MARTÍN

Representantes de asociaciones de vecinos. 

D. ALBERTO RAMOS RENAU AAVV. SAN JAIME

Representantes de las AMPA

D. JORGE ERNESTO PORCAR AMPA CEIP ANTONIO ARMELLES 
DOMENECH

SECRETARIA

Dª. ELISABETH BREVA ALMERICH 

EXCUSAN ASISTENCIA:

D. Rafael Serrano Ruiz
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D. José Oscar Sánchez Ramos

NO ASISTEN:

D. JOSÉ L. GÓMEZ SÁNCHEZ

D. MIGUEL ANGEL GUILLAMÓN NACHES

    Orden del día. 

1º.- Aprobación si es procedente del acta correspondiente a la sesión ordinaria de 
la Junta de Distrito Sur de fecha 30 de marzo de 2021

2º.- Informe de la Presidenta

3º.- Despacho extraordinario

4º.- Ruegos y preguntas.

Realizada  telemáticamente  por  videoconferencia,  apreciada  una  situación 
excepcional,  como es  la  situación de emergencia  para la  salud ocasionada por  el  virus 
Covid-19, que justifica su celebración por medios telemáticos a los efectos del artículo 46.3 
de la Ley 7/1985, de 2 de abril, Reguladora de las Bases del Régimen Local,, siendo las 
21:10  del  día  21  de  diciembre  de  dos  mil  veinte,  bajo  la  presidencia  del  Ilma.  Señora 
Teniente de Alcalde, Doña Mª Isabel Granero Moya, se reúnen los señores y señoras arriba 
señalados al objeto de celebrar sesión ordinaria de la Junta Municipal de Distrito  SUR , con 
mi asistencia como Secretaria Delegada de la Junta para dar fe del acto.

Comprobado el  quorum de asistencia  por la  Presidencia  se procede a iniciar  la 
sesión pasando a tratar los puntos incluidos en el orden del día. 

1º.-  APROBACIÓN,  SI  PROCEDE,  DEL  ACTA   CORRESPONDIENTE  A  LA 
SESIÓN ORDINARIA DE LA JUNTA MUNICIPAL DE DISTRITO SUR DE FECHA 30 DE 
MARZO DE 2021 

Por no existir objeciones al borrador del acta de la sesión ordinaria, celebrada el día 
30 de marzo de 2021 por unanimidad se acuerda aprobarla. 
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 2º.- INFORME DE LA PRESIDENTA 

La  Sra.  Presidenta  informa  de  las  respuestas  comunicadas  por  los  distintos 
departamentos:

INFRAESTRUCTURAS Y MEDIO AMBIENTE

D. RAFAEL SERRANO RUIZ

A la solicitud de la necesidad de abrir  el  parque situado en la C/ Desierto de las 
Palmas, situado al lado de la escuela infantil Biberons, se le informa que el parque Santa 
Rosa no está vallado. La única zona vallada es la del pipi-can, que obviamente ha de estar 
vallado, aunque está abierto. Solicitan especifiquen más exactamente la zona.

 AA.VV. SAN JAIME (Grupo Roquetes)

El  Sr.  Ramos,  informa que  es  cierto  que  están  limpiando  el  solar  en  el  camino 
Roquetes, pero la gente sigue tirando restos y por ello nunca puede estar limpio, desde el 
departamento le informan que las conductas incívicas no pueden ser reconducidas por parte 
de los servicios técnicos y deben trasladarse a la autoridad competente.

Con relación al comunicado de la necesidad de que instalen papeleras delante del 
desguace  ya que siempre hay mucha suciedad, informan que se estudiará la petición y se 
instalara en caso de conveniencia.

Cree necesario el Sr. Ramos, plantar las moreras que faltan, arreglar y podar las que 
está plantadas, ya que tapan la luz de las farolas y es necesario despejarlo, al igual que se 
rellenaron con tierra y restos de poda tapándolo con mallas, es necesario también que se 
rellene, porque con el tiempo se han vaciado. Comunican desde el departamento que se ha 
ido a ver la reclamación y falta una morera. Se procederá a su plantación, así como a la 
reposición del triturado de poda que se ha perdido y a la poda de los dos arces que tapan la 
luz de las farolas.

 

AA.VV. SAN BERNARDO     

El Sr. Gómez solicita que desde las Brigadas Municipales, pasen a limpiar la zona del 
Pi Gros, comunican desde el departamento que en el futuro detallen mas estas solicitudes. 
No obstante los servicios de Inspección se pondrán en contacto con el solicitante.

DÑA. ISABEL GRANERO MOYA

Informa varios temas con respecto a distintos puntos de la Zona Sur
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- En la Calle Maestro Bretón se han sustituido 3 árboles y se han plantado Lledoners, 
además de han arreglado los alcorques.

- En la zona de césped que rodea el Pabellón Ciutat de Castelló se ha instalado riego 
automático ya que no lo había, también enfrente del Pabellón Ciutat de Castelló hay un 
edificio que se llama “Edificio los Arcos” ahí hace tiempo hubo un problema con unos árboles 
que  tuvieron  que  arrancarse  en  su  día  y  ahora  en  ese  sitio  se  ha  instalado  el  riego 
automático y se está resembrando para que salga césped.

- En el Parque Santa Rosa, en la zona de césped que no es el PipiCan también se ha 
instalado riego automático.

3º.- DESPACHO EXTRAORDINARIO

No  existiendo  ningún  asunto  de  Despacho  Extraordinario,  se  pasa  al  punto 
siguiente del orden del día.

            4º.- RUEGOS Y PREGUNTAS

AA.VV. SAN JAIME – GRUPO ROQUETES 

El  Sr.  Ramos  informa  que  es  cierto  que  están  limpiando  el  solar  del  camino 
Roquetes, pero la gente no cumplen con las normas de civismo, por lo que se deberían de 
tomar acciones al respecto.

Con respecto a la respuesta del departamento de Infraestructuras que falta una 
morera, quieren hacer constar que faltan 3, también que han podado 2 moreras por lo que 
hay una sin podar desde hace bastante tiempo.

Con relación  al  charco que hay en la  entrada del  Grupo,  ha ido  a visitarlo  el 
arquitecto  para  solicitar  un  presupuesto  para  hacer  un  desagüe,  y  solicita  que  no  se 
retrase por más tiempo el arreglo del mismo.

AMPA CEIP ANTONIO ARMELLES DOMENECH

El Sr. Ernesto informa que en el Parque El Rosello, los aparatos para realizar los 
ejercicios físicos, no tienen asiento, por lo que se debería de reponer.

 Y  siendo  las  veinte  horas  y  veinticinco  minutos  de  la  fecha  indicada  en  el 
encabezamiento,  por no haber más asuntos que tratar,  el  señora Presidenta levanta la 
sesión, de todo lo cual, como Secretaria doy fe y, para que conste, levanto la presente acta 
que firmo junto con la Sra Presidenta de la Junta  Municipal de Distrito SUR

(Documento firmado electrónicamente al margen.)
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ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE SUD 

Núm. d’acta 04/2021

Caràcter de la sessió Ordinària

Data de la sessió 27 d’abril de 2021

Hora inici/fi 20:00 h

Lloc Telemàtica

ASSISTENTS:

PRESIDENTA 

SRA. MARÍA ISABEL GRANERO MOYA

VOCALS

Regidora designada pels grups polítics municipals

SRA. PATRICIA PUERTA BARBERÁ      Grup municipal PSOE

Veïns designats pels grups polítics municipals

SR.  MANUEL  PEGUEROLES 
BELMONTE

Grup municipal PSOE

SR. FRANCESC MEZQUITA  PATUEL Grup municipal COMPROMÍS

Persones designades per l’Alcaldia

SRA. EVA LIDÓN BARREDA MARTÍN

Representants de les associacions veïnals

SR. ALBERTO RAMOS RENAU AV SANT JAUME

Representants de les AMPA

SR. JORGE ERNESTO PORCAR AMPA CEIP ANTONIO ARMELLES 
DOMÉNECH

SECRETÀRIA

SRA. ELISABETH BREVA ALMERICH 
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EXCUS  E  N ASSISTÈNCIA:  

SR. RAFAEL SERRANO RUIZ

SR. JOSÉ ÓSCAR SÁNCHEZ RAMOS

NO HI ASSISTEIXEN:

SR. JOSÉ L. GÓMEZ SÁNCHEZ

SR. MIGUEL ÁNGEL GUILLAMÓN NACHES

    Ordre del dia

1. Aprovació de l’acta corresponent a la sessió ordinària de la Junta de Districte 
Sud de data 30 de març de 2021

2. Informe de la presidenta

3. Despatx extraordinari

4. Precs i preguntes

Realitzada telemàticament per videoconferència, davant d’una situació excepcional, com és 
la situació d'emergència per a la salut ocasionada per la COVID-19, que justifica la seua 
celebració per mitjans telemàtics a l'efecte de l'article 46.3 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, 
reguladora de les bases del règim local, a les 21.10 hores del dia 21 de desembre de dos mil 
vint,  sota  la  presidència  de  la  Il·lustríssima  Senyora  Mª  Isabel  Granero  Moya,  tinent 
d'Alcaldia, es reuneixen els senyors i senyores  suara esmentats a fi de celebrar la sessió 
ordinària de la Junta Municipal de Districte SUD, amb la meua assistència com a secretària 
delegada de la Junta per a donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la Presidència, s’inicia la sessió i es passa a tractar 
els punts inclosos en l'ordre del dia.

1. APROVACIÓ DE L’ACTA CORRESPONENT A LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA 
MUNICIPAL DE DISTRICTE SUD DE DATA 30 DE MARÇ DE 2021 

Com que no hi ha objeccions a l'esborrany de l'acta de la sessió ordinària, celebrada el dia 
30 de març de 2021, per unanimitat s'acorda aprovar-la. 

2. INFORME DE LA PRESIDENTA 

La presidenta informa de les respostes comunicades pels distints departaments:
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INFRAESTRUCTURES I MEDI AMBIENT

SR. RAFAEL SERRANO RUIZ

A la sol·licitud de la necessitat d'obrir el parc situat al carrer Desert de les Palmes, que es 
troba al costat de l'escola infantil Biberons, s'informa que el parc Santa Rosa no està tancat. 
L'única zona tancada és la del pipicà, que òbviament ha d'estar tancada, encara que està 
oberta. Sol·liciten que especifiquen més exactament la zona. 

AV SANT JAUME (GRUP ROQUETES)

El Sr. Ramos informa que és cert que estan netejant el solar  del camí Roquetes, però diu 
que la gent continua tirant restes i per això mai pot estar net. Des del departament informen 
que les conductes incíviques no poden ser reconduïdes per part dels serveis tècnics i han de 
traslladar-se a l'autoritat competent.

En  relació  amb  el  comunicat  de  la  necessitat  que  s’instal·len  papereres  davant  del 
desballestament,  ja que sempre hi ha molta brutícia, informen que s'estudiarà la petició i 
s'instal·laran en cas de conveniència.

El Sr. Ramos considera necessari plantar les moreres que hi falten i arreglar i podar les que 
està plantades, ja que tapen la llum dels fanals i és necessari buidar els escocells. Igual que 
es van emplenar amb terra i restes de poda tapant-los amb malles, és necessari també que 
s'omplin, perquè amb el temps s'han buidat. Comuniquen des del departament que s'ha anat 
a comprovar l’estat de les moreres i en falta una. Es procedirà a la seua plantació, així com a 
la reposició del triturat de poda que s'ha perdut i a la poda dels dos aurons que tapen la llum 
dels fanals.

AV SANT BERNAT

El Sr. Gómez sol·licita que les Brigades Municipals passen a netejar la zona del Pi Gros. 
Des d’aquest  departament demanen que en el  futur  es detallen  més les sol·licituds.  No 
obstant això, els serveis d'Inspecció es posaran en contacte amb la persona sol·licitant.

SRA. ISABEL GRANERO MOYA

Informa de diversos temes respecte de diferents punts de la zona Sud.

- Al carrer Mestre Bretón s'han substituït  3 arbres i  s'han plantat  lledoners,  a més s'han 
arreglat els escocells.

- A la zona de gespa que envolta el pavelló Ciutat de Castelló s'ha instal·lat reg automàtic 
que abans no hi havia. També davant del pavelló Ciutat de Castelló hi ha un edifici que es 
diu “Edificio Los Arcos” on fa temps va haver-hi un problema amb uns arbres que van haver 
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d'arrancar-se i ara en eixe lloc s'ha instal·lat el reg automàtic i s'està ressembrant perquè 
isca gespa.

- Al Parc Santa Rosa, a la zona de gespa que no és el pipicà,  també s'ha instal·lat  reg 
automàtic.

3. DESPATX EXTRAORDINARI

Com que no hi ha cap assumpte de despatx extraordinari,  es passa al  punt  següent  de 
l’ordre del dia. 

4. PRECS I PREGUNTES

AV SANT JAUME – GRUP ROQUETES

El Sr. Ramos informa que és cert que estan netejant el solar del camí Roquetes, però diu 
la gent no compleix les normes de civisme, per la qual cosa s'haurien de prendre accions 
sobre aquest tema.

Respecte a la resposta del departament d'Infraestructures que falta una morera, volen fer 
constar que en falten 3, també que han podat 2 moreres, per la qual cosa n’hi ha una 
sense podar des de fa molt de temps.

En relació amb el toll que hi ha  a l'entrada del  grup, l'arquitecte ha anat a veure’l per a 
sol·licitar un pressupost per a fer un desaigüe. Se sol·licita que no es retarde durant més 
temps la seua reparació.

AMPA CEIP ANTONIO ARMELLES DOMÉNECH

El Sr. Ernesto informa que al Parc del Roselló els aparells per a realitzar els exercicis físics 
no tenen seients, per la qual cosa s'haurien de reposar.

I a les vint hores i vint-i-cinc minuts de la data indicada en l'encapçalament,  sense que hi 
haja més assumptes a tractar, la presidenta alça la sessió, de la qual, com a secretària, en 
done fe  i,  per  deixar-ne  constància,  estenc  aquesta acta  que  signe  al  costat  de  la 
presidenta de la Junta Municipal de Districte SUD.

(Document firmat electrònicament al marge)
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